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Referat fra Bestyrelsesmøde den 18. august 2017 

 
 
Deltagere  : Karsen T. Rasmussen, Sanne Nielsen, Kim Thomsen og  
     Gunnar Nielsen. 
Afbud  : Niels Jørgen Jacobsen     
Referent  : Sanne Nielsen   
Næste møde : 18. august 2017 i Gunnars te-hus   

    
 
 
1. Referat fra ekst. Generalforsamling 

 
Referatet blev gennemgået og godkendt.  
 
2. Post til/fra foreningen 

 

- Brev fra beboere på Strynøvej vedr. de nye bomme. En ny 
og mere fleksibel bom-løsning drøftes med SLA.  
 

- Mail fra Drejøvej vedr. Lotra genbrug. Formanden rykker 
for Lotra for udbedringen af skaden. 
 

3. Regnskab / budgetopfølgning 

 
Resultatopgørelse pr 18. august 2017 blev gennemgået og godkendt.  
 
4. Kommende opgaver 
 

Stibelysning 
Sanne rykker for svar ved advokaten ift indsigelse til projektet om stibelysning.  
 

Licitation  
Der har været afholdt møde med Steineke vedr. udarbejdelse af materiale til licitation 
til de grønne områder. Som alternativ prøver Kim og Karsten at sætte sig sammen og 
udarbejde et mindre udsnit af et kortmateriale til udregning af km2 arealer af diverse 
belægninger og områder der skal passes og indgå i udbuddet.  
 
Bank møde 

Møde hos Arbejdernes Landsbank hvilket ikke var en løsning der kan arbejds videre 
med. Der arrangeres et møde med Bank Nordik.  
 
Sti forhindringer 
Drøftet. Kun et enkelt sted er det reelt et problem at fx en elektrisk kørestol kan 
komme igennem og der tilretter SLA forhindringerne. Bestyrelsen undrer sig over, at 
der kan opstå så negativ en stemning, over en foranstaltning der skal skabe større 
sikkerhed for de bløde trafikanter.  
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HAB 
Møde med HAB omkring fremtidig drift af grønne områder, veje og lys. Der føles op på 
sagen i løbet af efteråret.  
 
5. Nyt fra 

Vest for sportspladsen v/ Starup Skole udstykkes nu de 14 nye grunde der kommer til 
at hedde Digevej. I forbindelse med sammenfletning af kloak systemet vil de berørte 
beboer på Tåsingevej løbende blive orienteret af Provas.  
 
Der kommer snart et nyt slidlag asfalt på Lyøvej.  
 
Gennemlysningen af hele foreningens kloak system har indtil videre kun vist behov for 
mindre punktvise reparationer.  
 
To lysmaster på Turøvej skal lige rettes op ved nr. 85 og 89.  
 
Ved Langelandsvej 222 står der en stander med hus numre og denne ønsker beboeren 
at få flyttet. Emnet drøftes med Haderslev Kommune.  
 
Møde med Haderslev Kommune den 25. august vedr. omdøbning af den gamle andel 
af Langelandsvej.  Kommunen oplever, at få mange henvendelser vedr. de to 
indkørsler til de to Langelandsveje og ønsker at få ideer til nye navne.  
 
6. Næste møde 
 

Den 28. september kl. 19.00 hos Sanne.  
 
7. Eventuelt 
 
Gunnar har fået ny mail = gunnarn@godmail.dk  
 
Ejendomsmæglere vil gerne kunne meddele flytning på vores hjemmeside. Når denne 
løsning er klar sendes info ud til alle mæglere.  
 
Bestyrelsen vil forsøge at blive lidt mere proaktive ift nyheder på hjemmesiden.  
 
 
 


